
 

  

 
 

REFERAT – HOVEDSTYREMØTE 3 
TINGPERIODE 2024-2026 

 
Dato: Søndag 08.09.2024 
Tid: 14:00-16:00 
Sted:  Ullevål Stadion 

 
Til stede fra styret: Trine Dehli Cleve, Sissel Myren, Thomas Jacobsen, Anastasia Zakhartchouk, Heidi Jappée, Bettina 
Wichmann, Jane Vestøl, Tone Hultmann, Susanne Sandberg, Oda Måkestad, Aleksander Jokic, Bettina Wichmann og 
Herman Keim 
 
Til stede fra admin: Alexandra Kakurina Sandaker (O-sak 20), Rebekka Aase Bahr, Halvor Owren og Eirik Bolme 
 
Forfall: Even Gulli, Arve Tonning, Anne Ragnhild Olstad og Kristina Haugsbø 
 
Åpning:  
Godkjenning av innkalling, sakliste, inhabilitet og møtereferat 

 
 

Vedtak 
Saksnr.                 Tema  

V-sak 14/24-26  Representasjon IDO AGA og IBTF AGA 2025 

V-sak 15/24-26  Oppfølging av regionleddet, nedsettelse av komité. Sak utsatt fra  

   HS-møte 2 (V-sak 6/24-26) 

V-sak 16/24-26  Samarbeidsavtale mellom ND og NMF (IBTF) 

V-sak 17/24-26  Disp. søknad DK Studio 1 – Special Olympics 

V-sak 18/24-26  Direktemedlemskap NDs IL, oppfølging sak O-sak 121 22/24  

V-sak 19/24-26  Saker til eventuelt 

 

Orientering 
Saksnr.                Tema  

O-sak 20/24-26  Status fra Akademiet  

O-sak 21/24-26  One pager fra administrasjonen 

  

 

        
 
 

 

  

  



 

  

 

Saksnr. Tema og innhold Ansvarlig 

Åpning Godkjenning av innkalling, saksliste og møtereferat 
Godkjent  
 

Trine 

V-sak 
14/24-26
  

Representasjon IDO AGA og IBTF AGA  
23.-26 januar 2025 IBTF AGA:  
Teknisk komite: Tina Eines 
Hovedstyret: Sissel Myren 
1 representant fra administrasjonen  
 
8.-9 juli 2025 IDO AGA (Atlantic City/USA):  
Seksjonen: Bettina Wichmann 
Hovedstyret: Sissel Myren 
1 representant fra administrasjonen 
 
Vedtak:  
Foreslåtte representanter velges til å representere ND på IBTFs AGA og IDOs AGA 2025 

Eirik & 
Rebekka 

V-sak  
15/24-26
  

Oppfølging av regionleddet, nedsettelse av komité. Sak utsatt fra HS-møte 2 (V-sak 

6/24-26) 

Hovedstyret ønsker å undersøke samspillet mellom regionene og resten av Norges 

Danseforbund. For å sikre en grundig og helhetlig prosess, ønsker hovedstyret å involvere 

alle medlemsklubber. Behovet for å nedsette en komité vil avhenge av resultatene fra 

undersøkelsen. Kartleggingen gjennomføres i tråd med strategiplanen for Norges 

Danseforbund 2022-2026, som ble vedtatt på Forbundstinget 12.06.2022. 

 

Vedtak: 

Hovedstyret ønsker, i tråd med strategimålet om en enklere organisasjon, å kartlegge 

regionens funksjon som organisasjonsledd. Administrasjonen utarbeider, i samarbeid med 

hovedstyret, en spørreundersøkelse som sendes til alle medlemsklubber.  

 

Kartleggingen legger grunnlag for videre prosess av HS. 

Halvor 

V-sak  
16/24-26
  

Samarbeidsavtale mellom ND og NMF (IBTF) 
World Baton Twirling Federation (WBTF) som Norges Danseforbund er medlem av, og 
World Federation of National Baton Twirling Associations (WFNBTA) som Norges 
Musikkorpsforbund er medlem av, skal avvikles. WBTF og WFNBTA vil formelt bli nedlagt 
01. oktober 2024 og International Baton Twirling Federation (IBTF) vil være det eneste 
internasjonale forbundet i sportsdrill på sikt. Det er kun mulig med en 
medlemsorganisasjon per nasjon, og medlemskapet vil være formelt på plass f.o.m. 
september 2024.  
 
Avtalen har som formål å sikre deltakelse i grener som ND per i dag ikke tilbyr etter krav 
fra IBTF, samt sikre at NIFs og NDs retningslinjer og regler følges ved deltagelse i grenene 
internasjonal.  
 
Foreslått avtale ble oppdatert med følgende punkt: 6.4 - NMF gis mulighet til å 
markedsføre resultater i grenene Majorettes, Pom Pom og Twirling Corps. NMF 
oversendes avtalen med svarfrist 23. september. Styret vedtok at dette er siste runde i 
denne prosessen og vedlagt avtale er endelig.  

Sissel/Eirik 



 

  

 
Vedtak: 
Vedlagt samarbeidsavtale vedtas og fremlegges NMF. 

V-sak 
17/24–26 

Disp. søknad DK Studio 1 – Special Olympics  
Innkommende søknad fra Danseklubben Studio 1 ifbm. Special Olympics. Marius er på 
vegne av Norge nominert til deltakelse i Special Olympics på bakgrunn av vedtak fattet i 
forrige tingperiode dersom alle formelle krav innvilges. ND kan ikke se noen hinder til å 
innfri søknaden så lenge kravene fra Special Olympics opprettholdes og nevnte utøvere 
deltar nasjonalt i forkant av Special Olympics 
 
Vedtak: 
Dispensasjonssøknaden innvilges med forbehold om nasjonal deltakelse i forkant av 
Special Olympics, og at alle formelle krav fastsatt av ND, NIF og Special Olympics er 
overholdt. 

Eirik 

V-sak 
18/24–26 

Direktemedlemskap NDs IL, oppfølging sak O-sak 121 22/24 
På Hovedstyremøte nr. 17 (januar 2024) ble direktemedlemskap i Norges Danseforbunds 
IL-prøveprosjekt behandlet som en O-Sak. Det ble bestemt at direktemedlemskap i NDs IL 
skulle behandles som en V-sak ved senere anledning. Direktemedlemskap-løsningen er et 
rekrutteringsverktøy og et substitutt ut til miljøer hvor det ikke er organisert ND-aktivitet, 
eller der eksisterende ND-tilbud ikke treffer målgruppen.  
 
Vedtak: 
NDs IL og direktemedlemskap gjøres permanent. 
 
NDs IL og direktemedlemskap samsvarer godt med NDs strategiplan når det gjelder 
medlemsvekst og enklere organisering. Direktemedlemskap-løsningen er et 
rekrutteringsverktøy og et substitutt ut til miljøer hvor det ikke er organisert ND-aktivitet, 
eller der eksisterende ND-tilbud ikke treffer målgruppen. Hver enkelt seksjon og TSKD 
avgjør pris på medlemskap og hvilke dansegrener som tilbys. 
 
For TKSD åpnes det opp for deltagelse i NM og internasjonale mesterskap for de 
grendisiplinene som ikke tilbys innen sportsdrill per dags dato. TKSD, i likhet med de andre 
seksjonene, avgjør hvilke dansegrener som blir tilgjengelige gjennom NDs IL 

Trine og 
Halvor 

V-sak 
19/24–26 

Saker til eventuelt 
Ny representant fra seksjon for Street styles inn i Akademiet. 
 
Vedtak: 
Cedric Njonga erstatter Marianne Tveraa i Akademiet ut 2024.  

Trine og 
Tone 

O-sak 
20/24–26 

Status fra Akademiet 

Utdanningsansvarlig i Akademiet ga en grundig status fra Akademiet. Mandat, 

representanter, kurskalender, webside og planlagte aktiviteter ble gjennomgått.  

 

Statusen ble tatt til orientering. 

Alexandra 

O-sak 
21/24–26 

One pager fra administrasjon   

 

Statusen ble tatt til orientering. 

Eirik 
 

 

https://idrettsforbundet.sharepoint.com/:b:/r/sites/Hovedstyret/Delte%20dokumenter/General/1%20-%20Agenda%20og%20referat%20HS-m%C3%B8ter/HS-m%C3%B8ter%202022-2024/HS-m%C3%B8te%20nr.%2017/HS17%2022-24%20O-sak%20121%20Status%20Direktemedlemskap%20%E2%80%93%20pr%C3%B8veprosjekt.pdf?csf=1&web=1&e=Yz13ms
https://idrettsforbundet.sharepoint.com/:b:/r/sites/Hovedstyret/Delte%20dokumenter/General/1%20-%20Agenda%20og%20referat%20HS-m%C3%B8ter/HS-m%C3%B8ter%202022-2024/HS-m%C3%B8te%20nr.%2017/HS17%2022-24%20O-sak%20121%20Status%20Direktemedlemskap%20%E2%80%93%20pr%C3%B8veprosjekt.pdf?csf=1&web=1&e=Yz13ms

